
 

Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

BALVU NOVADA PAŠVALDĪBA 

BALVU NOVAVADA DOME 

Reģ.Nr 90009115622., Bērzpils iela 1A, Balvi, Balvu novads, LV-4501,  

tālrunis +371 64522453, e-pasts: dome@balvi.lv 

 
 ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS  

SĒDES PROTOKOLS 
Balvos 

 

2024. gada 11. decembrī                                                                                   Nr. 12 

 

Sēde sasaukta plkst. 9.00 

Sēdi atklāj plkst. 9.00 

Sēde notiek klātienē Bērzpils ielā 1A, Balvos, LV - 4501 (3.stāvā, sēžu zālē) 

Sēdes veids - atklāta 

Sēdes norise tiek ierakstīta audio formātā. 

Sēdi vada – Attīstības komitejas priekšsēdētāja Sandra Kapteine 

Protokolē – Kancelejas un personāla nodaļas personāla speciāliste Ausma Duļevska 

Sēdē piedalās - 

 Komitejas locekļi: Iveta Arelkeviča (līdz plkst. 10.49), Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Jānis Auziņš, Jānis Trupovnieks (no plkst. 9.36 līdz plkst. 10.47), Aigars Pušpurs 

(līdz plkst. 9.35). 

 Deputāte Aija Mežale 

Ieinteresētās personas: 

Klātienē: Balvu novada pašvaldības izpilddirektore Daina Tutiņa, Balvu novada 

pašvaldības izpilddirektora vietnieks Jānis Bubnovs, Komunikācijas un informācijas 

tehnoloģiju nodaļas datorsistēmu un datortīklu administrators Jānis Zalāns, Nekustamā īpašuma 

nodaļas nekustamā īpašuma speciāliste Ginta Zaharāne (2.§-7.§), Juridiskās nodaļas 

juriskonsultes Iveta Kokoreviča un Sarmīte Gržibovska, Tehniskā nodaļas vadītājs Andris Zelčs 

(8.§-20.§), Finanšu plānošanas un centralizētā grāmatvedības nodaļas vadītāja Olga Siņica 

(21.§), Attīstības plānošanas nodaļas vadītājs Aleksandrs Sņegovs (21.§), Balvu apvienības 

pārvaldes vadītājs Artūrs Luksts (21.§), Baltinavas apvienības pārvaldes vadītāja Sarmīte 

Tabore (21.§), Rugāju apvienības pārvaldes vadītāja Arnita Kļaviņa (21.§), Viļakas apvienības 

pārvaldes vadītājs Oļegs Kesks (21.§), Ziemeļlatgales Biznesa un tūrisma centra vadītāja Mārīte 

Orniņa (21.§). 

 Attālināti izmantojot https://us06web.zoom.us/ (attēla un skaņas pārraidi reālajā laikā): 

Attīstības plānošanas nodaļas projektu vadītāja Arvita Voiciša, Rugāju pagasta pakalpojumu 

centra klientu apkalpošanas speciāliste Daiga Logina, Balvu kultūras un atpūtas centra direktore 

Dita Nipere, P/a "SAN - TEX" pašvaldības aģentūras direktors Egons Strumpe, Nekustamā 

īpašuma nodaļas vadītāja Gunta Raibekaze, Juridiskā nodaļas vadītāja Ilona Blūma, 

Komunikācijas un informācijas tehnoloģiju nodaļas vadītāja Iluta Jaunžeikare, Kancelejas un 

personāla nodaļas vadītāja Inese Siliņa, Juridiskā nodaļas juriskonsulte Inese Trupovniece, 

Ziemeļlatgales Biznesa un tūrisma centra tūrisma organizatore Ineta Bordāne, Finanšu 
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plānošanas un centralizētā grāmatvedības nodaļas nodokļu administratore Iveta Voiciša, 

Nekustamā īpašuma nodaļas nekustamā īpašuma speciāliste Jana Krilova, Juridiskā nodaļas 

vecākais juriskonsults Juris Annuškāns, Lazdukalna pagasta pakalpojumu centra klientu 

apkalpošanas speciāliste Līga Balode-Čakāne, Attīstības plānošanas nodaļas projektu vadītāja 

Lonija Melnace, Balvu pilsētas pakalpojumu centra klientu apkalpošanas speciāliste Marina 

Zuša, Balvu pilsētas pakalpojumu centra sabiedrības pārvaldes speciāliste Maruta Castrova, 

Ziemeļlatgales Biznesa un tūrisma centra vadītāja Mārīte Orniņa, Finanšu plānošanas un 

centralizētā grāmatvedības nodaļas vadītāja Olga Siņica, deputāte Ruta Cibule, Finanšu 

plānošanas un centralizētā grāmatvedības nodaļas galvenā ekonomiste Sandra Būdniece, 

Finanšu plānošanas un centralizētā grāmatvedības nodaļas galvenā grāmatvede Tamāra Locāne, 

Baltinavas apvienības pārvaldes Vectilžas pagasta un Lazdulejas pagasta pakalpojumu centru 

vadītāja Tatjana Kairiša, Iepirkumu nodaļas iepirkumu speciāliste Zane Kuzmina. 

 

 Sandra Kapteine ierosina veikt izmaiņas izsludinātajā sēdes darba kārtībā – iekļaut sēdes 

darba kārtībā trīspadsmit papildu jautājumus: “Par Borisovas ciema centralizētās kanalizācijas 

sistēmas aglomerācijas robežu noteikšanu”, “Par Upītes ciema centralizētās kanalizācijas 

sistēmas aglomerācijas robežu noteikšanu”, “Par Egļuciema ciema centralizētās kanalizācijas 

sistēmas aglomerācijas robežu noteikšanu”, “Par Rekovas ciema centralizētās kanalizācijas 

sistēmas aglomerācijas robežu noteikšanu”, “Par Žīguru ciema centralizētās kanalizācijas 

sistēmas aglomerācijas robežu noteikšanu”, “Par Vīksnas ciema centralizētās kanalizācijas 

sistēmas aglomerācijas robežu noteikšanu”, “Par Bērzkalnes ciema centralizētās kanalizācijas 

sistēmas aglomerācijas robežu noteikšanu”, “Par Balvu pilsētas centralizētās kanalizācijas 

sistēmas aglomerāciju robežu noteikšanu”, “Par Benislavas ciema centralizētās kanalizācijas 

sistēmas aglomerācijas robežu noteikšanu”, “Par Kupravas ciema centralizētās kanalizācijas 

sistēmas aglomerācijas robežu noteikšanu”, “Par Briežuciema ciema centralizētās kanalizācijas 

sistēmas aglomerācijas robežu noteikšanu”, “Par Kubulu ciema centralizētās kanalizācijas 

sistēmas aglomerācijas robežu noteikšanu”, “Par Baltinavas ciema centralizētās kanalizācijas 

sistēmas aglomerācijas robežu noteikšanu” un izskatīt tos kā darba kārtības 8., 9., 10., 11., 12., 

13., 14., 15., 16., 17., 18., 19., 20. jautājumu. Izsludinātās sēdes darba kārtības 8. jautājumu 

“Par 2025. gada pagastu un pilsētu apvienību komunālo saimniecību un teritoriju 

apsaimniekošanas, skolēnu pārvadājumu, būvvaldes, Ziemeļlatgales Biznesa un tūrisma iestāžu 

tāmju un pasākumu plānu izskatīšanu” izskatīt kā sēdes darba kārtības pēdējo jautājumu. 

 

Balsojums par papildu jautājumu iekļaušanu sēdes darba kārtībā 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Sēdes vadītāja aicina balsot par papildu jautājuma iekļaušanu sēdes 

darba kārtībā.  

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  6 (Iveta Arelkeviča, Jānis Auziņš, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aigars Pušpurs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav   

"NEPIEDALĀS"-  nav 

NOLEMJ: Iekļaut papildu jautājumu komitejas sēdes darba kārtībā. 

 

Balsojums par priekšlikumu  

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Sēdes vadītāja aicina balsot par priekšlikumu darba kārtības papildu 

jautājumus izskatīt pēc sēdes darba kārtības 7. jautājuma un 8. sēdes 

darba kārtības jautājumu izskatīt kā pēdējo.  

Par lēmumu balso: 



 

Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

"PAR"  -  6 (Iveta Arelkeviča, Jānis Auziņš, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aigars Pušpurs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav   

"NEPIEDALĀS"-  nav 

NOLEMJ: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

Balsojums par darba kārtību kopumā 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Sēdes vadītāja aicina balsot par darba kārtību kopumā. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  6 (Iveta Arelkeviča, Jānis Auziņš, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aigars Pušpurs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS"-  nav 

NOLEMJ: Apstiprināt darba kārtību kopumā. 

 

Darba kārtība: 

1. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas mērķu un apgrūtinājumu 

noteikšanu Balvu novada, Briežuciema pagasta nekustamā īpašuma “Bites” zemes 

vienības ar kadastra apzīmējumu 3852 005 0105 sadalei. 

2. Par grozījumu Balvu novada domes 2024.gada 22.februāra lēmumā “Par ceļa servitūta 

līguma noslēgšanu Rugāju pagastā, Balvu novadā, par labu nekustamajam īpašumam 

“Liepupe”. 

3. Par grozījumu Balvu novada domes 2023.gada 22.jūnija lēmumā “Par nekustamā īpašuma 

“Ķirsīši” Balvu pagastā, Balvu novadā izveidošanu un nodošanu atsavināšanai”. 

4. Par nekustamā īpašuma “Krūmi”, Balvu pagastā, Balvu novadā nodošanu atsavināšanai. 

5. Par nekustamā īpašuma “Egļugals”, Bērzpils pagastā, Balvu novadā sadali un zemes 

vienības nodošanu atsavināšanai. 

6. Par nekustamā īpašuma “Upkalniņi”, Kubulu pagastā, Balvu novadā nodošanu 

atsavināšanai. 

7. Par ceļa servitūta līguma noslēgšanu Lazdukalna pagastā, Balvu novadā, par labu 

pašvaldības C grupas autoceļam “Silenieki - Lūšubirze”, Lazdukalna pagastā. 

8. Par Borisovas ciema centralizētās kanalizācijas sistēmas aglomerācijas robežu 

noteikšanu. 

9. Par Upītes ciema centralizētās kanalizācijas sistēmas aglomerācijas robežu noteikšanu. 

10. Par Egļuciema ciema centralizētās kanalizācijas sistēmas aglomerācijas robežu 

noteikšanu. 

11. Par Rekovas ciema centralizētās kanalizācijas sistēmas aglomerācijas robežu noteikšanu. 

12. Par Žīguru ciema centralizētās kanalizācijas sistēmas aglomerācijas robežu noteikšanu. 

13. Par Vīksnas ciema centralizētās kanalizācijas sistēmas aglomerācijas robežu noteikšanu. 

14. Par Bērzkalnes ciema centralizētās kanalizācijas sistēmas aglomerācijas robežu 

noteikšanu. 
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15. Par Balvu pilsētas centralizētās kanalizācijas sistēmas aglomerāciju robežu noteikšanu. 

16. Par Benislavas ciema centralizētās kanalizācijas sistēmas aglomerācijas robežu 

noteikšanu. 

17. Par Kupravas ciema centralizētās kanalizācijas sistēmas aglomerācijas robežu 

noteikšanu. 

18. Par Briežuciema ciema centralizētās kanalizācijas sistēmas aglomerācijas robežu 

noteikšanu. 

19. Par Kubulu ciema centralizētās kanalizācijas sistēmas aglomerācijas robežu noteikšanu. 

20. Par Baltinavas ciema centralizētās kanalizācijas sistēmas aglomerācijas robežu 

noteikšanu. 

21. Par 2025. gada pagastu un pilsētu apvienību komunālo saimniecību un teritoriju 

apsaimniekošanas, skolēnu pārvadājumu, būvvaldes, Ziemeļlatgales Biznesa un tūrisma 

iestāžu tāmju un pasākumu plānu izskatīšanu. 

 Sāk sēdes darba kārtības jautājumu izskatīšanu. 

 

1.§ 

Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas mērķu un apgrūtinājumu 

noteikšanu Balvu novada, Briežuciema pagasta nekustamā īpašuma “Bites” zemes 

vienības ar kadastra apzīmējumu 3852 005 0105 sadalei 

 

Ziņo Jana Krilova: Ziņo par lēmuma projektu. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina balsot par iesniegto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Iveta Arelkeviča, Jānis Auziņš, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aigars Pušpurs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS"-  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par zemes ierīcības projekta 

apstiprināšanu, lietošanas mērķu un apgrūtinājumu 

noteikšanu Balvu novada, Briežuciema pagasta nekustamā 

īpašuma “Bites” zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 3852 

005 0105 sadalei" 

 

2.§ 

Par grozījumu Balvu novada domes 2024.gada 22.februāra lēmumā “Par ceļa servitūta 

līguma noslēgšanu Rugāju pagastā, Balvu novadā, par labu nekustamajam īpašumam 

“Liepupe” 

 

Ziņo Ginta Zaharāne: Ziņo par lēmuma projektu. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina balsot par iesniegto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Iveta Arelkeviča, Jānis Auziņš, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aigars Pušpurs) 
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"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS"-  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par grozījumu Balvu novada 

domes 2024.gada 22.februāra lēmumā “Par ceļa servitūta 

līguma noslēgšanu Rugāju pagastā, Balvu novadā, par labu 

nekustamajam īpašumam “Liepupe”" 

 

3.§ 

Par grozījumu Balvu novada domes 2023.gada 22.jūnija lēmumā  

“Par nekustamā īpašuma “Ķirsīši” Balvu pagastā, Balvu novadā  

izveidošanu un nodošanu atsavināšanai” 

 

Ziņo Ginta Zaharāne: Ziņo par lēmuma projektu. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina balsot par iesniegto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Iveta Arelkeviča, Jānis Auziņš, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aigars Pušpurs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS"-  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par grozījumu Balvu novada 

domes 2023.gada 22.jūnija lēmumā “Par nekustamā īpašuma 

“Ķirsīši” Balvu pagastā, Balvu novadā izveidošanu un 

nodošanu atsavināšanai”" 

 

4.§ 

Par nekustamā īpašuma “Krūmi”, Balvu pagastā, Balvu novadā nodošanu atsavināšanai 

 

Ziņo Ginta Zaharāne: Ziņo par lēmuma projektu. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina balsot par iesniegto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Iveta Arelkeviča, Jānis Auziņš, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aigars Pušpurs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS"-  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma “Krūmi”, 

Balvu pagastā, Balvu novadā nodošanu atsavināšanai" 

 

5.§ 

Par nekustamā īpašuma “Egļugals”, Bērzpils pagastā, Balvu novadā sadali  

un zemes vienības nodošanu atsavināšanai 
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Ziņo Ginta Zaharāne: Ziņo par lēmuma projektu. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina balsot par iesniegto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Iveta Arelkeviča, Jānis Auziņš, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aigars Pušpurs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS"-  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma 

“Egļugals”, Bērzpils pagastā, Balvu novadā sadali un zemes 

vienības nodošanu atsavināšanai" 

6.§ 

Par nekustamā īpašuma “Upkalniņi”, Kubulu pagastā, Balvu novadā  

nodošanu atsavināšanai 

 

Ziņo Ginta Zaharāne: Ziņo par lēmuma projektu. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina balsot par iesniegto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Iveta Arelkeviča, Jānis Auziņš, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aigars Pušpurs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS"-  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma 

“Upkalniņi”, Kubulu pagastā, Balvu novadā nodošanu 

atsavināšanai" 

7.§ 

Par ceļa servitūta līguma noslēgšanu Lazdukalna pagastā, Balvu novadā, par labu 

pašvaldības C grupas autoceļam “Silenieki - Lūšubirze”, Lazdukalna pagastā 

 

Ziņo Ginta Zaharāne: Ziņo par lēmuma projektu. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina balsot par iesniegto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Iveta Arelkeviča, Jānis Auziņš, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aigars Pušpurs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS"-  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par ceļa servitūta līguma 

noslēgšanu Lazdukalna pagastā, Balvu novadā, par labu 

pašvaldības C grupas autoceļam “Silenieki - Lūšubirze”, 

Lazdukalna pagastā" 
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8.§ 

Par Borisovas ciema centralizētās kanalizācijas sistēmas  

aglomerācijas robežu noteikšanu 

 

Ziņo Andris Zelčs: Ziņo par lēmuma projektu. 

Izsaka viedokli  

Sandra Kapteine, Jānis 

Auziņš: 

Uzdod jautājumus ziņotājam. 

Izsaka viedokli  

Andris Zelčs: 

Atbild uz deputātu uzdotajiem jautājumiem. 

Izsaka viedokli  

Daina Tutiņa: 

Papildina sniegto informāciju par nepieciešamību pieņemt lēmumu par 

centralizētās kanalizācijas sistēmas aglomerācijas robežu noteikšanu. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Izsakās par notekūdeņu apjomu, kas ir būtisks aglomerācijas robežu 

noteikšanai. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina balsot par iesniegto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Iveta Arelkeviča, Jānis Auziņš, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aigars Pušpurs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS"-  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par Borisovas ciema centralizētās 

kanalizācijas sistēmas aglomerācijas robežu noteikšanu" 

 

9.§ 

Par Upītes ciema centralizētās kanalizācijas sistēmas aglomerācijas robežu noteikšanu 

 

Ziņo Andris Zelčs: Ziņo par lēmuma projektu. 

Izsaka viedokli  

Jānis Auziņš: 

Uzdod jautājumus ziņotājam. 

Izsaka viedokli  

Andris Zelčs: 

Atbild uz deputāta uzdotajiem jautājumiem. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Papildina sniegto informāciju par Šķilbēnu pagasta Upītes ciema 

kanalizācijas sistēmu. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina balsot par iesniegto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Iveta Arelkeviča, Jānis Auziņš, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aigars Pušpurs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS"-  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par Upītes ciema centralizētās 

kanalizācijas sistēmas aglomerācijas robežu noteikšanu" 
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10.§ 

Par Egļuciema ciema centralizētās kanalizācijas sistēmas  

aglomerācijas robežu noteikšanu 

 

Ziņo Andris Zelčs: Ziņo par lēmuma projektu. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina balsot par iesniegto lēmuma projektu.  

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Iveta Arelkeviča, Jānis Auziņš, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aigars Pušpurs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS"-  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par Egļuciema ciema centralizētās 

kanalizācijas sistēmas aglomerācijas robežu noteikšanu" 

 

 Plkst. 9.35 deputāts Aigars Pušpurs pamet sēžu zāli.  

 Plkst. 9.36 sēžu zālē ierodas deputāts Jānis Trupovnieks. 

 

11.§ 

Par Rekovas ciema centralizētās kanalizācijas sistēmas aglomerācijas robežu noteikšanu 

 

Ziņo Andris Zelčs: Ziņo par lēmuma projektu. 

Izsaka viedokli  

Jānis Auziņš: 

Uzdod jautājumus ziņotājam. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Atbild uz deputāta uzdotajiem jautājumiem. 

Izsaka viedokli  

Andris Zelčs: 

Papildina sniegto informāciju. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina balsot par iesniegto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Iveta Arelkeviča, Jānis Auziņš, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS"-  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par Rekovas ciema centralizētās 

kanalizācijas sistēmas aglomerācijas robežu noteikšanu" 

 

 Plkst. 9.41 deputāts Sergejs Maksimovs pamet sēžu zāli. 

 

12.§ 

Par Žīguru ciema centralizētās kanalizācijas sistēmas aglomerācijas robežu noteikšanu 

 

Ziņo Andris Zelčs: Ziņo par lēmuma projektu. 
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Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina balsot par iesniegto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
5 (Iveta Arelkeviča, Jānis Auziņš, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Jānis Trupovnieks) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS"-  1 (Sergejs Maksimovs - nepiedalās balsojumā) 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par Žīguru ciema centralizētās 

kanalizācijas sistēmas aglomerācijas robežu noteikšanu" 

  

 Plkst. 9.44 sēžu zālē ierodas deputāts Sergejs Maksimovs. 

 

13.§ 

Par Vīksnas ciema centralizētās kanalizācijas sistēmas aglomerācijas robežu noteikšanu 

 

Ziņo Andris Zelčs: Ziņo par lēmuma projektu. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina balsot par iesniegto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Iveta Arelkeviča, Jānis Auziņš, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS"-  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par Vīksnas ciema centralizētās 

kanalizācijas sistēmas aglomerācijas robežu noteikšanu" 

 

14.§ 

Par Bērzkalnes ciema centralizētās kanalizācijas sistēmas  

aglomerācijas robežu noteikšanu 

 

Ziņo Andris Zelčs: Ziņo par lēmuma projektu. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Uzdod jautājumu ziņotājam. 

Izsaka viedokli Andris 

Zelčs: 

Atbild uz deputāta uzdoto jautājumu. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina balsot par iesniegto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Iveta Arelkeviča, Jānis Auziņš, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS"-  nav 
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NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par Bērzkalnes ciema centralizētās 

kanalizācijas sistēmas aglomerācijas robežu noteikšanu" 

15.§ 

Par Balvu pilsētas centralizētās kanalizācijas sistēmas aglomerāciju robežu noteikšanu 

 

Ziņo Andris Zelčs: Ziņo par lēmuma projektu. 

Izsaka viedokli  

Jānis Auziņš: 

Uzdod jautājumus ziņotājam. 

Izsaka viedokli  

Andris Zelčs: 

Atbild uz deputāta uzdotajiem jautājumiem. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina balsot par iesniegto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Iveta Arelkeviča, Jānis Auziņš, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS"-  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par Balvu pilsētas centralizētās 

kanalizācijas sistēmas aglomerāciju robežu noteikšanu" 

 

16.§ 

Par Benislavas ciema centralizētās kanalizācijas sistēmas  

aglomerācijas robežu noteikšanu 

 

Ziņo Andris Zelčs: Ziņo par lēmuma projektu. Norāda, ka lēmuma projektā ir pieļauta 

pārrakstīšanās kļūda - nepieciešams izlabot lēmuma projekta tekstu 

"Balvu novada Lazdukalna pagasta Benislavas ciema teritorija ir 0,245 

km3. [..]" uz "Balvu novada Lazdukalna pagasta Benislavas ciema 

teritorija ir 0,245 km2. [..]" 

Izsaka viedokli Jānis 

Auziņš: 

Uzdod jautājumu par lēmuma projektā norādītās mērvienības 

labošanu. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Atbild uz deputāta uzdoto jautājumu. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina balsot par iesniegto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Iveta Arelkeviča, Jānis Auziņš, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS"-  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par Benislavas ciema centralizētās 

kanalizācijas sistēmas aglomerācijas robežu noteikšanu" 

 

17.§ 
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Par Kupravas ciema centralizētās kanalizācijas sistēmas  

aglomerācijas robežu noteikšanu 

 

Ziņo Andris Zelčs: Ziņo par lēmuma projektu. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina balsot par iesniegto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Iveta Arelkeviča, Jānis Auziņš, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS"-  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par Kupravas ciema centralizētās 

kanalizācijas sistēmas aglomerācijas robežu noteikšanu" 

 

18.§ 

Par Briežuciema ciema centralizētās kanalizācijas sistēmas  

aglomerācijas robežu noteikšanu 

 

Ziņo Andris Zelčs: Ziņo par lēmuma projektu. 

Izsaka viedokli  

Sandra Kapteine: 

Uzdod jautājumu ziņotājam. 

Izsaka viedokli  

Andris Zelčs: 

Atbild uz deputāta uzdoto jautājumu. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina balsot par iesniegto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Iveta Arelkeviča, Jānis Auziņš, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS"-  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par Briežuciema ciema 

centralizētās kanalizācijas sistēmas aglomerācijas robežu 

noteikšanu" 

 

19.§ 

Par Kubulu ciema centralizētās kanalizācijas sistēmas aglomerācijas robežu noteikšanu 

 

Ziņo Andris Zelčs: Ziņo par lēmuma projektu. 

Izsaka viedokli  

Jānis Auziņš: 

Uzdod jautājumus ziņotājam. 

Izsaka viedokli  

Artūrs Luksts, Andris 

Zelčs: 

Atbild uz deputāta uzdotajiem jautājumiem. 
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Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina balsot par iesniegto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Iveta Arelkeviča, Jānis Auziņš, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS"-  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par Kubulu ciema centralizētās 

kanalizācijas sistēmas aglomerācijas robežu noteikšanu" 

 

20.§ 

Par Baltinavas ciema centralizētās kanalizācijas sistēmas  

aglomerācijas robežu noteikšanu 

 

Ziņo Andris Zelčs: Ziņo par lēmuma projektu. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina balsot par iesniegto lēmuma projektu.  

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Iveta Arelkeviča, Jānis Auziņš, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS"-  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par Baltinavas ciema centralizētās 

kanalizācijas sistēmas aglomerācijas robežu noteikšanu" 

 

Sandra Kapteine informē, ka lēmumu projekti par pārējo ciemu centralizētās 

kanalizācijas sistēmas aglomerācijas robežu noteikšanu un aglomerācijas robežu 

kartogrāfiskais materiāls tiks sagatavots un iesniegts uz domes sēdi. 

 

21.§ 

Par 2025. gada pagastu un pilsētu apvienību komunālo saimniecību un teritoriju 

apsaimniekošanas, skolēnu pārvadājumu, būvvaldes, Ziemeļlatgales Biznesa un tūrisma 

iestāžu tāmju un pasākumu plānu izskatīšanu 

 

Ziņo Sandra 

Kapteine: 

S. Kapteine dod vārdu D.Tutiņai. 

Ziņo Daina Tutiņa: Informē par pašvaldības budžeta plānošanas procesu (budžeta 

izstrādāšanas principiem, pašvaldības budžeta pieprasījuma tāmju 

izstrādāšanas un iesniegšanas kārtību). 

Izsaka viedokli Jānis 

Auziņš: 

Jautā par pašvaldības budžeta ietvaru 2025. gadam. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa, Olga Siņica: 

Atbild uz deputāta uzdoto jautājumu. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Papildina par pašvaldības budžeta ieņēmumu pieaugumu. 
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Izsaka viedokli 

Sandra Kapteine: 

S. Kapteine dod vārdu Balvu apvienības pārvaldes vadītājam Artūram 

Lukstam. 

Ziņo Artūrs Luksts: Informē par Balvu pilsētas pakalpojumu centra iesniegto budžeta 

pieprasījumu vienreizējiem pasākumiem (ielu kaisītāja iegāde, 

automašīna ar kravas kasti iegāde, trimmeru iegāde, atkritumu tvertņu 

(20 gab.) iegāde, strūklakas remonts, estrādes remonts, parka estrādes 

soliņu remonts un krāsošana u.c.). 

Izsaka viedokli 

Sandra Kapteine, 

Jānis Auziņš, Aija 

Mežale, Jānis 

Trupovnieks: 

Deputāti izsakās par Balvu pilsētas pakalpojumu centra iesniegto 

budžeta pieprasījumu, par budžeta pieprasījumā prioritāri 

atbalstāmiem pasākumiem - neatliekamām un aktuālām vajadzībām. 

Ziņo Artūrs Luksts: Informē par Balvu pagasta pakalpojumu centra un Bērzkalnes pagasta 

pakalpojumu centra iesniegto budžeta pieprasījumu vienreizējiem 

pasākumiem. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Jautā par iespēju izvietot Balvu pagasta pakalpojumu centru 

Naudaskalna Tautas nama ēkā. 

Izsaka viedokli Artūrs 

Luksts: 

Atbild uz deputāta uzdoto jautājumu. 

Izsaka viedokli 

Sandra Kapteine: 

Papildina par iestāžu izvietošanu vienā ēkā. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina veikt finansiālos aprēķinus izvērtējot dažādus iespējamos 

ilgtermiņa risinājumus. 

Izsaka viedokli Jānis 

Auziņš: 

Jautā par darbinieku skaitu. Izsakās par Balvu pagasta pakalpojumu 

centra ēkas turpmāku izmantošanu. 

 

Plkst. 10.47 deputāts Jānis Trupovnieks pamet sēžu zāli. 

 

Izsaka viedokli Artūrs 

Luksts: 

Atbild uz deputāta uzdoto jautājumu.  

Izsaka viedokli 

Sandra Kapteine: 

Norāda, ka apzināt iespējamos risinājumus varēs apsekojot ēku uz 

vietas.  

 

Plkst. 10.49 deputāte Iveta Arelkeviča pamet sēžu zāli. 

 

Ziņo Artūrs Luksts: Informē par Kubulu pagasta pakalpojumu centra iesniegto budžeta 

pieprasījumu vienreizējiem pasākumiem (tai skaitā ūdensvada izbūve). 

Ziņo Artūrs Luksts: Informē par Kupravas pagasta pakalpojumu centra iesniegto budžeta 

pieprasījumu vienreizējiem pasākumiem (Kupravas pagasta 

pakalpojumu centra telpu vienkāršotā atjaunošana, atdzelžošanas 

stacijas apkope, daudzdzīvokļu ēku (Rūpnīcas iela 1 un Draudzības iela 

11) jumtu remonts, zāles pļāvēja iegāde u.c.). 

Izsaka viedokli 

Sandra Kapteine: 

Jautā par pirmssanācijas grunts un gruntsūdens naftas produktu 

piesārņojuma papildu (datalizētu) izpētei (bijušās Kupravas drenu 

rūpnīcas teritorijā) plānotajiem līdzekļiem. 

Izsaka viedokli Artūrs 

Luksts: 

Atbild uz deputāta uzdoto jautājumu. 
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Izsaka viedokli Jānis 

Auziņš: 

Izsakās par Kubulu pagasta pakalpojumu centra un Kupravas pagasta 

pakalpojumu centra iesniegto budžeta pieprasījumu. 

Izsaka viedokli 

Sandra Kapteine: 

Jautā kā veicas ar parādu atmaksu? 

Izsaka viedokli Artūrs 

Luksts: 

Atbild uz deputāta uzdoto jautājumu. 

Izsaka viedokli Jānis 

Auziņš: 

Jautā par parādu apjomu. 

Izsaka viedokli Artūrs 

Luksts: 

Atbild uz deputāta uzdoto jautājumu. Informē par Vīksnas pagasta 

pakalpojumu centra iesniegto budžeta pieprasījumu vienreizējiem 

pasākumiem (atdzelžošanas stacijas apkope, Vīksnas pagasta 

pakalpojumu centra ēkas jumta kores un ārējās sienas remonts, ielu 

apgaismojuma ierīkošana Vīksnas ciemā). 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina izdevumus pagastu pakalpojumu centros plānot vērtējot 

apvienības vajadzības kopumā. 

Izsaka viedokli 

Sandra Kapteine: 

S. Kapteine dod vārdu Baltinavas apvienības pārvaldes vadītājai 

Sarmītei Taborei. 

Ziņo Sarmīte Tabore: Informē par Lazdulejas pagasta pakalpojumu centra un Vectilžas 

pagasta pakalpojumu centra iesniegto budžeta pieprasījumu 

vienreizējiem pasākumiem (dūmvada remonts Vectilžas sporta un 

atpūtas centra apkures sistēmai u.c.). Informē par Briežuciema pagasta 

pakalpojumu centra un Tilžas pagasta pakalpojumu centra iesniegto 

budžeta pieprasījumu vienreizējiem pasākumiem (dārza traktora - 

pļāvēja iegāde, elektromotora iegāde attīrīšanas iekārtās u.c.). Informē 

par Baltinavas pagasta pakalpojumu centra iesniegto budžeta 

pieprasījumu vienreizējiem pasākumiem (lapu savācēja iegāde, 

apkures sistēmas atjaunošana un granulu apkures katla uzstādīšana 

Slimnīcas ielā 6 (ģimenes ārsta prakse) u.c.). 

Izsaka viedokli  

Jānis Auziņš: 

Izsakās par elektromotora apkopi. Jautā apvienības vadītājas viedokli 

par ģimenes ārsta prakses atrašanās vietu. 

Izsaka viedokli 

Sarmīte Tabore: 

Atbild uz deputāta uzdoto jautājumu. 

Izsaka viedokli  

Jānis Auziņš: 

Izsakās par finansējuma avotiem (atsavināšanas rezultātā iegūto 

līdzekļu sadalījums). 

Izsaka viedokli  

Sandra Kapteine: 

Norāda, ka nekustamo īpašumu atsavināšanas procesā iegūto līdzekļu 

sadalīšana notiek saskaņā ar noteikumiem - atbilstoši atsavinātā 

īpašuma veidam līdzekļi procentuāli tiek novirzīti teritorijai, kur 

atrodas atsavinātais īpašums. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Papildina. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Izsakās pēc kādiem principiem tiek ieguldīti finanšu līdzekļi kopumā. 

Izsaka viedokli Jānis 

Auziņš: 

Papildina par nekustamo īpašumu atsavināšanas procesā iegūto 

līdzekļu sadalīšanu. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro. 
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Izsaka viedokli 

Sarmīte Tabore: 

Precizē par prioritāri atbalstāmiem pasākumiem. 

Izsaka viedokli 

Sandra Kapteine: 

Papildina par ģimenes ārsta praksi. Dod vārdu Rugāju apvienības 

pārvaldes vadītājai Arnitai Kļaviņai. 

Ziņo Arnita Kļaviņa: Informē par iesniegto budžeta pieprasījumu vienreizējiem 

pasākumiem, par prioritāri atbalstāmiem pasākumiem (topogrāfijas 

veikšana, robežzīmju nospraušana, atlikušo krājumu aprēķinas 

veikšana karjerā “Grantskalniņi”, filtrējošā materiāla maiņa un 

ģeneratora iegāde Bērzpils pagastā, ūdens sūkņa dziļurbumā 

Lazdukalna pagastā iegāde, dzīvokļa remonts Krišjāņu pagastā, Rugāju 

skeitparka remonts, traktora remonts Lazdukalna pagastā). 

Izsaka viedokli 

Sandra Kapteine: 

Jautā par ģeneratoru Bērzpils pagastā. 

Izsaka viedokli Arnita 

Kļaviņa: 

Atbild uz deputāta uzdoto jautājumu. 

Izsaka viedokli 

Sandra Kapteine: 

Jautā par Krišjāņu sākumskolas ēku. 

Izsaka viedokli Arnita 

Kļaviņa: 

Atbild uz deputāta uzdoto jautājumu. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Jautā par dzeramā ūdens kvalitāti Krišjāņu ciemā. Izsakās par 

pašvaldības dzīvokļiem Krišjāņos. 

Izsaka viedokli Arnita 

Kļaviņa: 

Atbild uz deputāta uzdotajiem jautājumiem. 

Izsaka viedokli Jānis 

Auziņš: 

Izsakās par prioritāri atbalstāmiem pasākumiem. 

Izsaka viedokli 

Sandra Kapteine: 

Dod vārdu Viļakas apvienības pārvaldes vadītājam Oļegam Keskam. 

Ziņo Oļegs Kesks: Informē par iesniegto budžeta pieprasījumu vienreizējiem 

pasākumiem, par prioritāri atbalstāmiem pasākumiem (traktora ar 

lāpstu iegāde Vecumu pagasta pakalpojumu centrā, ūdens 

atdzelžošanas stacija Viļakas pilsētā, apkures katla remonts Šķilbēnos, 

dziļurbuma sūkņa uzstādīšanas un materiālu iegāde Medņevas pagasta 

pakalpojumu centrā u.c.). 

Izsaka viedokli Jānis 

Auziņš: 

Izsakās par prioritāri atbalstāmiem pasākumiem. Jautā par traktora 

noslodzi. Izsakās par traktora iegādi. 

Izsaka viedokli Oļegs 

Kesks: 

Atbild uz deputāta uzdotajiem jautājumiem. 

Izsaka viedokli 

Sandra Kapteine: 

Papildina par traktortehnikas iegādi. 

Izsaka viedokli Jānis 

Auziņš: 

Izsakās par sniega tīrīšanas pakalpojuma nodrošināšanu. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Izsaka viedokli par atbalstu un sadarbību ar apvienību vadītājiem. 

Izsaka viedokli 

Sandra Kapteine: 

Dod vārdu Balvu novada pašvaldības izpilddirektora vietniekam Jānim 

Bubnovam. 

Ziņo Jānis Bubnovs: Informē par paredzēto mērķdotāciju pašvaldību autoceļiem un ielām 

2025. gadā un līdzfinansēšanas kārtību tranzīta ielu uzturēšanai. 
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Atgādina par Balvu novada pašvaldības ceļu un ielu atjaunošanas 

prioritātēm 2025. gadā. 

Ziņo Aleksandrs 

Sņegovs: 

Informē par projekta uzņēmējdarbības veicināšanai un atbalstam 

ietvaros rekonstrukcijai paredzēto ielu posmiem. 

Ziņo Jānis Bubnovs: Papildina par ceļu un ielu atjaunošanas prioritāšu sarakstu un to 

izpildes grafiku. 

Izsaka viedokli Jānis 

Auziņš: 

Jautā par ceļa posma Balvi - Litene seguma atjaunošanu. 

Izsaka viedokli Jānis 

Bubnovs: 

Atbild uz deputāta uzdoto jautājumu. 

Izsaka viedokli 

Sandra Kapteine: 

Papildina par veloceliņu. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Izsakās par ceļu uzturēšanas un atjaunošanas iespējām. Jautā par Balvu 

pilsētas tranzīta ielas atjaunošanu. 

Izsaka viedokli 

Aleksandrs Sņegovs: 

Atbild uz deputāta uzdoto jautājumu. 

Izsaka viedokli 

Sandra Kapteine: 

Papildina par pašvaldības īpašumā pārņemto valsts autoceļu 

uzturēšanu un atjaunošanu. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Jautā par ceļa posma Balvi - Viļaka seguma atjaunošanu. 

Izsaka viedokli 

Sandra Kapteine, 

Jānis Bubnovs: 

Atbild uz deputāta uzdoto jautājumu. 

Ziņo Aleksandrs 

Sņegovs: 

Demonstrē prezentāciju, kur informē par apstiprinātajiem projektiem 

2025.gadā, projektu izmaksām. Informē par projektiem izvērtēšanā, to 

izmaksām. Informē par paredzētajiem projektu iesniegumiem 2025. 

gadā un to potenciālajām izmaksām, un par plānoto tehnisko projektu 

izstrādi un to potenciālajām izmaksām. 

Izsaka viedokli 

Sandra Kapteine: 

Lūdz demonstrēto prezentāciju nosūtīt deputātiem. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Jautā par iespēju iesaistīties kādā projektu konkursā Balvu muižas un 

ezera krastmalas attīstībai. 

Izsaka viedokli 

Aleksandrs Sņegovs: 

Atbild uz deputāta uzdoto jautājumu. 

Izsaka viedokli Jānis 

Auziņš: 

Jautā par ezera promenādi un bezemisiju transportlīdzekļa iegādi 

skolēnu pārvadāšanai. 

Izsaka viedokli 

Aleksandrs Sņegovs: 

Atbild uz deputāta uzdotajiem jautājumiem. 

Izsaka viedokli 

Sandra Kapteine: 

Dod vārdu Ziemeļlatgales Biznesa un tūrisma centra vadītājai Mārītei 

Orniņai. 

Ziņo Mārīte Orniņa: Informē par iesniegto budžeta pieprasījumu, iestādes darbību. 

Izsaka viedokli Jānis 

Auziņš: 

Izsakās par pasākumu „Gada balva uzņēmējdarbībā”. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Izsakās par grantu konkursu, gada balvu uzņēmējiem un iesniegto 

budžeta pieprasījumu. 
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Izsaka viedokli 

Sandra Kapteine: 

Izsakās par iesūtīto apkopojumu par uzņēmējdarbības vidi, papildina 

par grantu konkursu. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Jautā par remigrācijas atbalsta projektu konkursu. Aicina organizēt 

informatīvu semināru. 

Izsaka viedokli Mārīte 

Orniņa: 

Atbild uz deputāta uzdoto jautājumu. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Aicina sniegto informāciju pieņemt zināšanai. 

NOLEMJ: 

Pieņemt zināšanai informāciju "Par 2025. gada pagastu un 

pilsētu apvienību komunālo saimniecību un teritoriju 

apsaimniekošanas, skolēnu pārvadājumu, būvvaldes, 

Ziemeļlatgales Biznesa un tūrisma iestāžu tāmju un pasākumu 

plānu izskatīšanu" 

 

Sēdi slēdz plkst. 13.01 

 

Komitejas priekšsēdētāja                                                                       Sandra Kapteine 

 

Protokolētāja                      Ausma Duļevska 


